
Referat af Volleyball afdelingens medlemsmøde d. 3/62015. 
 
Jonas Andersson fortæller: 
 
Hej alle sammen. 
 
1. Kontingentforhøjelse 
 
Volleyball kontingentet stiger fra 600 kr pr år til 850 kr pr år. 
 
2. Egenkapital: 
 
Vi har en egenkapital på 21.000 kr, som vi skal finde ud af hvad vi skal bruge til, fx nyt tøj. 
Dette skal vi snakke med bestyrelsen om når vi har et møde med dem. 
 
3. Ny kontaktperson 
 
Vi har fået en ny kontaktperson fra bestyrelsen. Det er fremover Kasper LiljaNielsen der er 
vores kontaktperson, så det er ham fra bestyrelsen vi skal snakke med. 
 
4. Træner 
 
Tetje vil gerne fortsætte som vores træner, men han skal udvekslingsophold. Vi skal derfor 
finde ud af om vi kan skaffe en midlertidig træner i mellemtiden. 
Tetje beder os om at bevare motivationen, og vedligeholde vores niveau mens han er væk. 
Så vi skal sørge for fortsat at træne seriøst hver onsdag, samt hyggetræning om fredagen. 
 
5. Facebook 
 
Medlemmerne ønsker stadig at vi bruger facebook til at kommunikere internt i volleyball 
gruppen, men kun i forhold til stævner, hvor der vil være praktisk information, samt tilmelding 
på facebook siden. 
Der er bred enighed iblandt medlemmerne, om at det ikke er nødvendigt at oprette 
begivenheder for hver træning, da det må være en pligt at man kommer hver gang. Hvis 
man ikke kan komme, skal man derfor sende en sms/mail til mig Jonas Andersson, der er 
volleyball leder eller en af holdlederne (Midia Sulaiman og Aleksander Kirkegaard) senest kl 
12:00 samme dag, så vi har tid til at aflyse træningen, hvis der er mange afbrud. 
 
6. Forventning til træning, metode og DGI 
 
Træningen skal fortsætte som hidtil, med meget specifik træning. 
Medlemmerne ønsker fortsat at være med til DGI mixstævner, og der er medlemmer der 
ønsker også at tilmelde sig til dame og herre turneringer. 
 
Beachvolley: Der vil være beachvolley træning i løbet af sommerferien, og træningen vil som 
vaneligt være åben for alle, også ikke medlemmer af Døvania og Døvania Volleyball. 



Beachvolley træningen vil bare være for hyggens skyld, og medlemmer der har lyst til at 
arrangere træning i løbet af sommerferien bedes kontakte mig, så jeg kan sørge for at alle 
ved hvor og hvornår det er. 
 
7. Volleyball leder valg 
 
Jonas Andersson blev genvalgt,  
 
8. Holdledere  
 
Midia Sulaiman og Aleksander Kirkegaard blev valgt til holdledere. 
 
9. Bødekassen 
 
Bødekassen starter fra august måned, og nu går jeg og holdlederne i gang med at finde ud 
af hvilke bøder der skal være, og hvad det skal koste. Hvis der er nogle forslag til 
bødekassen bedes i kontakte mig. 
 
10. Evt. 
 
Der er ønske om at der bliver uploadet video nyhed så man kan se nyhederne på tegnsprog. 
 
Der var medlemmer der ønskede at diskutere tøj, så det gjorde vi kort. 
 
Fortalt af Jonas Andersson, skrevet af Kasper LiljaNielsen. 


